
PROTOKÓŁ Nr LX/2023

ze stacjonarnej sesji Rady Miasta Szczecinek w dniu 30 marca 2023 r. 

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https //www hdsystem pl/fms/video/index php?streamName=szczecmekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek 21 radnych 

Obecnych 21 radnych, według załączonej listy obecności

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 9:00.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła wymagane kworum,

- otworzyła LX sesję RM, przedstawiając porządek obrad

1 Otwarcie sesji

2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 02 2023 r

3 Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok

4 Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030

5 Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu

6 Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek

7 Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 w Mieście 

Szczecinek

8 Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego

9 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„28 Lutego III" w Szczecmku

10 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Mysia Wyspa” w Szczecmku

11 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Lipowa" w Szczecmku

12 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Parkowa II” w Szczecmku

13 Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kaszubska-M" w Szczecmku

14 Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku

15 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/480/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 października 2022 r 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Szczecinek

16 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta

17 Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji me objętej tematyką sesji

18 Informacja z działalności Burmistrza Miasta

19 Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza

20 Wnioski i oświadczenia radnych

21 Zakończenie sesji
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania nad porządkiem obrad.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za" przyjęła porządek obrad sesji RM.

Ad.2.

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23.02.2023 r.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 23.02.2023 r.

Ad.3.
Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że ostatnio został ogłoszony tekst jednolity ustawy o samorządzie gminnym i w związku 

z powyższym należy dokonać poprawki w podstawie prawnej w uchwałach, które przywołują tę ustawę, dodając 

zapis: „z późn. zm.”,

- otworzyła dyskusję.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- w związku z pierwszą autopoprawką, która została już przedstawiona przez Przewodniczącą, poinformował, 

że ww. zmiana podstawy prawnej proponowanych uchwał, dotyczy zarówno punktu 3 jak i 4,5 porządku obrad 

i taką autopoprawkę zgłasza,

- zgłosił drugą autopoprawkę do punktu nr 3, która dotyczy załącznika nr 3, czyli wydatków budżetu Miasta 

i chodzi o zmianę nazwy zadania inwestycyjnego, gdzie pierwotnie był zapis: „Budowa przejść dla pieszych 

w obrębie skrzyżowania ulic: Piłsudskiego, Klasztornej i Szczecińskiej”, natomiast przyjęty wniosę 

na dofinansowanie tego zadania nosi inną nazwę,

- wyjaśnił, że dokumenty muszą być spójne ze sobą, dlatego proponuje nazwę: „Przebudowa przejść 

dla pieszych w obrębie skrzyżowania ulic: Piłsudskiego, Klasztornej i Szczecińskiej oraz doposażenie szkół 

w narzędzia z zakresu edukacji komunikacyjnej i ruchu drogowego",

- prosi o przyjęcie takich autopoprawek, aby dokumenty nie miały żadnych wad.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
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Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- ma pytanie do 1 punktu uzasadnienia do uchwały, tj „zwiększyć o kwotę 465 tys zł, środki przeznaczyć 

na wypłatę odszkodowania d!a Pani Doroty Ludewicz z tytułu mewydama nieruchomości w celu prowadzenia 

przedszkola (postanowienie Sądu Okręgowego w Koszalinie),

- pyta, skąd się wzięła kwota miesięczna 29 tys zł dla tej Pani, czy została ona udokumentowana, jeśli tak, 

to w jaki sposób'?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze ww kwota jest wynikiem negocjacji między KCUW a Panią Ludewicz, przy udziale mediatora,

- przedstawiono szacunki, które wynikały z wyliczeń dotyczących kosztów, dokumenty przedstawiono w Sądzie 

Okręgowym w Koszalinie, który wydał postanowienie warunkowe,

- Sąd zastosuje regres wobec tych Państwa, którzy me opuścili budynku stanowiącego własność Miasta, 

co spowodowało, ze inny podmiot wyłoniony w konkursie me może tam prowadzić działalności,

- dodał, ze czeka na ostateczne rozstrzygnięcie Sądu w tej sprawie, która jest wszystkim znana,

- tymczasem kwota, o którą pyta radna, musiała zostać zabezpieczona w budżecie,

- podkreślił, ze jesteśmy na pozycji „między młotem a kowadłem”, obiekt me został opuszczony zgodnie z umową 

i podmiot bezpodstawnie korzysta z naszych nieruchomości, a podmiot wyłoniony w konkursie me może tam 

prowadzić działalności i Miasto me może się wywiązać ze zobowiązań, które zostały postawione w konkursie,

- poprosił Dyrektora KCUW o uzupełnienie wypowiedzi

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW:

- dodał, ze kwota 29 tys zł została wynegocjowana sądową ugodą, w obecności podmiotu, który wygrał konkurs 

oraz w obecności prawnika reprezentującego KCUW,

- ugoda posiada klauzulę zabezpieczającą interes miasta i mówi o warunkowości wypłaty odszkodowania, 

wyjaśnił, ze jeżeli regres zostanie przez Sąd odrzucony, bądź zmieni się kwota odszkodowania, wtedy podmiot, 

który uzyskuje od nas odszkodowanie będzie zmuszony do zwrotu tej kwoty w całości, a interes Miasta 

pozostaje zabezpieczony w skali 1 1

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła uwagę, aby wyciszyć lub wyłączyć telefony

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła o dokumenty w tej sprawie,

- nasuwa jej się kolejna kwestia jeśli obecny podmiot prowadzący przedszkole opuści ten obiekt, to jak kolejna 

osoba może rozpocząć działalność, skoro me ma odpowiednich pozwoleń?

- jeśli podmiot me może rozpocząć działalności z dniem 1 września, czy to odszkodowanie się należy?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił radnej, ze jeżeli są pytania dotyczące pozwoleń, trzeba się zwrócić do podmiotu, me do Burmistrza,
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- jesteśmy właścicielem wielu lokali i sklepów prowadzących swoją działalność w Mieście, ale nie występujemy 

do osób prowadzących te obiekty o takie pozwolenia,

- podobnie jest w palcówkach przedszkolnych, podmiot prowadzący przedszkole występuje do odpowiednich 

organów,

- uważa, że jeżeli w danej placówce zmienia się tylko nazwa firmy, a przeznaczenie lokalu nie ulega zmianie, 

to wszystkie pozwolenia funkcjonują dalej, a kontrole mogą wyznaczyć pewien okres na dostosowanie 

do wymogów i przepisów,

- omówił sytuację, kiedy zmieniły się przepisy p.poż. i miejskie przedszkola nie były dostosowane do nowych 

przepisów, straż pożarna wówczas przedstawiła placówkom terminy realizacji dostosowania obiektów 

do obowiązujących przepisów, osoby prowadzące działalność były zobowiązane do takiego postępowania,

- uważa, że pytanie radnej nie powinno być skierowane do Burmistrza, tylko do osób prowadzących działalność 

w tych placówkach.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła uwagę, aby nie rozstrzygać na sesji sytuacji hipotetycznych, tylko aktualnych rzeczywistych sytuacji.

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że kiedy wchodzi nowy podmiot, jest wydawane nowe pozwolenie, 

uważa, że Burmistrz się myli.

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW:

- wyjaśnił, że jest mowa o jednym podmiocie funkcjonującym, czyli o przedszkolu „Krasnoludek",

- podkreślił, że to Sąd podjął decyzję w oparciu o wynegocjowane warunki przez strony podpisujące ugodę, więc 

Sąd wziął wszystkie aspekty tej sprawy pod uwagę,

- zastrzeżenia, o których mówiła radna, na etapie wydawania werdyktu sądowego, były bezprzedmiotowe,

- rzecz dotyczyła ugody i warunków, na jakich ugoda została podpisana,

- kwestia pozwoleń prawnych, p.poż., Sanepidu, nie podlega ugodzie, należy do zupełnie innego porządku, 

dotyczącego uruchamiania nowego podmiotu,

- ugoda nie dotyczyła tego, na jakich zasadach ma prowadzić działalność gospodarczą nowy podmiot, tylko straty 

podmiotu, który wygrał konkurs, na podstawie konkretnych wyliczeń,

- podkreślił, że to Sąd zadecydował, że ta ugoda została podpisana w takim kształcie.

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- dodała, że z postanowienia Sądu wynika, że Sąd nie nadał ugodzie klauzuli wykonalności.

Andrzej Grobelny radny:

- zapytał o kwotę 100 tys. z przeznaczeniem na zakup samochodu dla Policji,

- dostaje sygnały od mieszkańców, że wyłączane jest światło w parku o godz. 22:00, widzi samochody, którym 

jeżdżą patrole Policji i Straży Miejskiej, które są kiepskiej jakości,

- uważa, że to jest dobry ruch, być może nawet zbyt mały, bo to jest inwestycja w nasze bezpieczeństwo,
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- uważa, ze w tych ciężkich czasach powinniśmy bardziej partycypować, bo wie, ze w Staży i w Policji jest 

finansowo kiepsko

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poinformował, ze jest organizowane co roku spotkanie samorządowców powiatu, przedstawiany jest raport 

bezpieczeństwa Miasta,

- poruszane są sprawy zapotrzebowania i naszych możliwości jako samorządów w partycypacji kosztów,

- Komendant Dziemianko mówił o deficytach samochodów, pierwotnie w rozmowach padła kwota większa, 

ale ostatecznie została ona skorygowana do 100 tys zł i była to inicjatywa Komendy Powiatowej Policji, 

me Burmistrza,

- wyjaśnił, ze taka prośba wpłynęła do Ratusza i biorąc pod uwagę oczekiwania mieszkańców, prosi radnych, 

aby podnieśli rękę za taką zmianą budżetową,

- wie, ze aby wykonać dobrze pracę, należy ją mieć czym wykonać, a samochód jest niezbędny do szybkiej 

interwencji,

- przedstawiona kwota dofinansowania jest wynikiem zapotrzebowania złożonego przez Komendę Powiatową 

Policji.

Wojciech Stypa radny:

- wracając do sprawy przedszkola „Krasnoludek”, sprawa jest wielowątkowa, ma obawy, czy my naprawdę 

jesteśmy zobowiązani do wypłaty tego odszkodowania,

- prosi mecenasa UM o wytłumaczenie sprawy,

- Przewodnicząca wspomniała, ze me została udzielona klauzula wykonalności tej ugody,

- rozumie, ze interes Miasta został zabezpieczony, ale może me musimy tych pieniędzy wypłacać i to jest taka 

lekkomyślność z naszej strony

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poinformował, ze w uzasadnieniu jest napisane, ze to jest wyrok Sądu Okręgowego w Koszalinie, więc jak ma 

polemizować i me wykonać wyroku Sądu?

- wyjaśnił, ze KCUW weryfikował i zatwierdzał poziom tej kwoty,

- dodał, że sytuacja me byłaby tak skomplikowana, gdyby ludzie przestrzegali umów, do których się zobowiązują 

i podpisują,

- nie chce prowadzić batalii i sporów w tej sprawie,

- dziś w tej sytuacji jest spór i trzeba wykonać wyrok Sądu i stosować się do zapisów ugody

Wojciech Stypa radny:

- wracając do samej klauzuli czy me posiadając klauzuli wykonalności na tej ugodzie, jesteśmy zobligowani 

do wypłaty tego odszkodowania?
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Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poprosił Dyrektora KCUW o zabranie głosu, ponieważ nie ma w pamięci wszystkich zapisów i paragrafów 

ugody.

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW:

- wyjaśnił, że jest to zagadnienie prawne, nie przestaje być ugody, jeżeli w postanowieniu Sądu nie ma klauzuli 

wykonalności postanowienia,

- dodał, że taka ugoda została przez Sąd zaakceptowana, a klauzula wykonalności wynika z kodeksu 

postępowania cywilnego i jest zagadnieniem prawnym,

- poprosił Czesława Podkowiaka, aby się w tej materii wypowiedział, bo nie chce przeinaczyć faktów natury 

prawnej.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- poprosił Przewodniczącą o udzielenie głosu Panu Podkowiakowi.

Czesław Podkowiak mecenas:

- wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi zasadami, w Mieście Szczecinek każda jednostka ma swoją obsługę 

prawną,

- zgodnie z wypowiedzią Dyrektora KCUW, całą sprawę dotyczącą ugody i przedszkola „Krasnoludek" prowadzi 

KCUW, jako trwały zarządca oraz jego obsługa prawna,

- nie ma wiedzy merytorycznej co do tej sprawy, nie uczestniczył w tych negocjacjach,

- co do zasady, może się wypowiedzieć, jaka jest rola klauzuli wykonalności,

- klauzula wykonalności jest wydawana orzeczeniom, które podlegają wykonaniu, w przypadku orzeczeń, które 

można egzekwować na drodze egzekucyjnej, w innym przypadku jest stwierdzenie prawomocności,

- trudno mu się wypowiadać, czy Sąd nadał, czy nie taką klauzulę,

- podkreślił, że jest to postanowienie zatwierdzające taką ugodę i w ocenie Sądu ta ugoda jest zgodna z prawem.

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że ma przed sobą postanowienie Sądu, gdzie zapisano w pkt 1.2. umorzyć postępowanie 

w zakresie wniosku o nadanie ugodzie klauzuli wykonalności,

- w związku z tym stwierdza, że Burmistrz wcześniej nie pytał radnych, kiedy był przetarg i co zarzuciło RIO,

- teraz Burmistrz pyta radnych, kiedy chce dać około 0,5 min zł i zrzucić na radnych odpowiedzialność i podjęcie 

decyzji.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- odnośnie wypowiedzi radnej i kontroli RIO poinformował, że nie podpisał protokołu kontrolera z RIO, ponieważ 

się totalnie z tym nie zgadza,

- wszystkie jego uwagi i mylenie zasad przetargu z konkursem są niedorzeczne; niedorzeczne jest również 

mylenie pojęcia oddawania nieruchomości w trwały zarząd,
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- wspomniał interpelację poselską Wiesława Suchowiejko w sprawie funkcjonowania trwałego zarządu,

- interpretacja była następująca trwały zarząd to wyłączenie spod decyzyjności rady pewnych rozstrzygnięć 

dotyczących m m zawierania umów i to jest zgodne z prawem,

- dodał, ze wielokrotnie to było analizowane przez Wydział Nieruchomości i tak postępowaliśmy do tej pory i tak 

postępował Burmistrz Douglas i Burmistrz Goliński, trwały zarząd tak funkcjonował i tak nadal funkcjonuje, 

w taki sposób postępuje również Starosta Lis,

- kontroler RIO miał napisane pytania i Burmistrz się z tym me zgadza, a jeśli me ma racji, będzie ponosił 

konsekwencje

Czesław Podkowiak mecenas:

- wyjaśnił, ze w całości podziela wypowiedź Burmistrza, zarzuty kontroli RIO były przedmiotem szczegółowej 

analizy zarówno jego, jak i Dyrektora Wydziału Nieruchomości,

- me wie, dlaczego RIO me podzieliło poglądu, gdzie przywoływane były inne rozstrzygnięcia RIO, a nawet 

orzeczenia sądów,

- dodał, ze to co napisało RIO i wskazało co trzeba zrobić, me ma charakteru obowiązkowego, dlatego Burmistrz 

miał pełne prawo me zgodzić się z tymi ustaleniami

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała za wyjaśnienia Burmistrza i Pana Podkowiaka,

- poprosiła, aby radni wrócili do meritum uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Szczecinek,

- prosi o darowanie sobie pobocznych wątków i pretensji

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- podsumowując ostatnim zdaniem to, ze Burmistrz me zgodził się z zapisami protokołu RIO, to wcale me 

oznacza, ze Burmistrz ma rację

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła uwagę Przewodniczącej, jej wystąpienie me było na temat uchwały, o której jest dyskusja

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Kiubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- zapytała o zwiększenie dotacji o kwotę 600 tys zł w dziale 92109 Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, 

na jaki cel zwiększamy dotację?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, ze zwiększenie dotyczy działalności statutowej SAPiK-u,

- budżet agencji „me dopina się”, a chcąc realizować program przedstawiony przez Dyrektora Klimka, który jest 

złozony, sytuacja pokazuje, ze cięcie budżetu było zbyt drastyczne i musimy zwiększyć środki, by zrealizować 

założenia zawarte w załączniku do budżetu SAPiK-u, włącznie z wynagrodzeniami
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Andrzej Grobelny radny:

- po wypowiedzi mecenasa Podkowiaka, nasunęły mu się pewne wątpliwości,

- prosi mecenasa o większe doprecyzowanie, czy jeżeli Sąd odmówił wykonania klauzuli wykonalności, to czy 

Sąd doszukał się, że coś jest nie tak, czy ze względów proceduralnych to odrzucił,

- po drugie, czy ze względów proceduralnych, nie powinniśmy wystąpić o nadanie przez Sąd takiej klauzuli 

i dopiero potem wypłacać pieniądze.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- podsumowując wyjaśnił, że mecenas Podkowiak nie uczestniczył w tym postępowaniu dotyczącym ugody 

i może przedstawić tylko sytuację z punktu widzenia zasad obowiązującego prawa i takie stanowisko 

przedstawił,

- we wcześniejszej swojej wypowiedzi Dyrektor Czuk powiedział, że Sąd nie wnosi zastrzeżeń do tak zawartego 

porozumienia, zostały zawarte w nim klauzule zabezpieczające Miasto i musimy to zrealizować.

Andrzej Grobelny radny:

- zapytał mecenasa Podkowiaka, bo jest najlepszym mecenasem w Szczecinku,

- teraz rozumie to tak: dwa podmioty porozumiały się i Sąd zatwierdził to porozumienie, ale chyba nie badał tego 

pod względem formalno-prawnym, czy badał?

- pytanie było takie: czy jeśli Sąd nie wydał tej klauzuli, to miał jakieś wątpliwości? czy my nie powinniśmy 

wystąpić o nadanie tej klauzuli?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, że na Sesji Rady Miasta pytania zadajemy do Burmistrza i to Burmistrz, jeśli chce się posiłkować, 

prosi o zabranie głosu obecnych na sali przedstawicieli spółek prawnych albo mecenasa,

- podkreśliła, że nie możemy zadać pytania bezpośrednio do mecenasa.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- uważa, że całe porozumienie zawarte przed Sądem jest zgodne z literą prawa, i jest zgodne z zasadami 

porozumień,

- dalsze losy rozstrzygnięcia, będą kolejnymi etapami w kolejnych rozprawach sądowych, gdzie będą 

rozstrzygane kolejne ustalenia,

- obecnym rozstrzygnięciem jesteśmy zobowiązani do zrealizowania tego porozumienia, które zostało osiągnięte 

przy udziale mediatora,

- jesteśmy postawieni w nie komfortowej sytuacji, ponieważ podmiot, który zajmuje nasz obiekt, nie opuścił go, 

i tam jest główny adresat, żeby zakończyć wszelkie spory,

- Miasto wykonuje wszystko zgodnie z literą prawa i zawartych umów, nie będzie polemizował z wydanym 

postanowieniem Sądu.
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Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- uważa, ze zasadne jest posiłkowanie się przez Burmistrza obsługą prawną,

- rozumie tez, ze mecenas Podkowiak me może odpowiedzieć na pewne kwestie,

- ma pytanie, dlaczego obsługa KCUW me została dzisiaj zaproszona na sesję, radni podejmują dziś ważną 

decyzję,

- jest przekonana, ze sytuacja jest w zawieszeniu i me jest przekonana do tego, co dziś usłyszała

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- cieszy się, ze radna tak martwi się o finanse,

- poprosił Dyrektora Czuka o doprecyzowanie

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW:

- wyjaśnił, ze w postanowieniu sądowym jest punkt, który mówi, ze Sąd zawiesza kwestię klauzuli wykonalności, 

ale z tego powodu, ze strona przeciwna podpisująca umowę o to formalnie wystąpiła do Sądu i to był jedyny 

powód braku klauzuli wykonalności, która me wynika z jakichkolwiek wątpliwości natury prawnej,

- dodał, ze ugoda jest prawomocnym dokumentem, który obowiązuje obie strony,

- w razie wątpliwości, służy radnym pomocą obsługi prawnej KCUW

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w dyskusji nad projektem uchwały?

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania nad uchwałą

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami „za”. 4 głosami,.przeciw” 14 głosami .wstrzymał sie” podieła uchwałę

Nr LX/531/2023
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.4.
Uchwała w sprawie zmiany wieloietmei prognozy finansowei Miasta Szczecinek na lata 2023-2030
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami ..za”. 4 głosami ..przeciw" i 4 głosami „wstrzymał się1' podjęła uchwałę:

Nr LX/532/2023

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.5.

Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- odniosła się do uchwały budżetowej i ma do Burmistrza pytanie matematyczne: skoro teraz zwiększamy o pół 

miliona kredyt, który spłacamy, to ma obawy, jak będzie wyglądała spłata nowego kredytu bez rat kapitałowych,

- zapytała ile wynosi kwota odsetek do 2026 roku, ile wynosi całość obsługi kredytu, jaki jest harmonogram spłat 

obciążających budżet, tzn. ile będzie w każdym roku wynosiła kwota rat kapitałowych w latach 2026-2035,

- koszty kredytowe cały czas rosną, ma poważne obawy, że koszty odsetek przewyższą koszty kredytu, który 

będziemy spłacać za dwa lata i w ciągu następnych 10 lat,

- chciałaby matematycznie usłyszeć, jakie to są kwoty?

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- matematycznie może radnej udzielić odpowiedzi po przetargu, przed rozstrzygnięciem przetargu można 

rozmawiać hipotetycznie,

- mając na uwadze wszystkie założenia finansowe, przedstawił kwoty spłat kredytów spłacanych w ciągu 

3 kolejnych lat,

- poinformował, że zostaną do spłaty 3 kredyty i wartości bezwzględne wynoszą 4 miliony zł,

- jeżeli Miasto zaciągnie kolejny kredyt na kilkanaście lat, kwota wzrośnie około 1,3 min zł, to są wartości 

szacunkowe,

- dodał, że analogicznie jest z zamówieniem publicznym dotyczącym dworca, mamy kosztorysy inwestorskie, 

opieramy się o wskaźniki, jest oszacowana wartość zamówienia, podobnie jak w Koszalinie, czy Szczecinie, 

każdy ma jakieś założenia, a potem bezwzględnie jest to weryfikowane przez oferty,

ma nadzieję, że założenia, które poczynił Skarbnik, będą zweryfikowane na korzyść Miasta w postępowaniu 

przetargowym, musimy to postępowanie przetargowe przy pewnych założeniach przeprowadzić,

- wie, dlaczego musimy wziąć ten kredyt, ale odda jeszcze głos Skarbnikowi, aby przedstawił swoje założenia.
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Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta:

- radna zapytała jakie będą odsetki, ale trudno powiedzieć jakie będą odsetki od tego kredytu,

- kwota 500 tys zł, która jest zaplanowana w budżecie, to kwota zabezpieczenia ewentualnych odsetek 

zaciągnięcia kredytu w kwocie 13 milionów zł,

- najprawdopodobniej ta kwota me zostanie wykorzystana, kredyt będziemy zaciągać w transzach po 2 miliony zł, 

jest to kwota maksymalna wyliczona w następujący sposób WIBOR 7% i dosyć wysoka marża banku 2%,

- wszystkie kredyty są zaciągnięte na WIBOR miesięczny plus marża, która się różnie kształtowała, od 0,25% 

do 0,5%, nawet do 0,7%,

- założono teraz 2% marzy, ponieważ banki teraz „szaleją", prawdopodobnie marża ta jest zawyżona,

- teoretycznie zakłada, ze jeżeli kredyt zaciągnięty będzie na 10 lat, to raty kapitałowe będą wynosić 1,3 min 

rocznie, od roku 2026, takie są wstępne założenia,

- dodał, ze jest mowa o WIRONIE, więc to się jeszcze może zmienić, być może WIRON będzie lepszy 

od WiBORU miesięcznego, trudno to teraz oszacować,

- zakłada, ze maksymalne odsetki od tego kredytu, przy założeniu ze WIBOR zacznie spadać za 2 lata, może 

wynieść w granicach 5-ciu, 6-ciu milionów, przy założeniu bardzo pesymistycznym,

- me jest w stanie przewidzieć, co się będzie działo w 2030 roku, czy może będzie wojna?

- zakłada, ze wartość zamówienia oszacowanego, będzie na poziomie 5-ciu, 6-ciu milionów

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych Porozumienie Samorządowe:

- podziękowała za wyczerpującą odpowiedź,

- właśnie o takie założenia jej chodziło, mówiąc o takim kredycie, trzeba teoretycznie załozyć, czy na ten kredyt 

nas stać

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak dalszych uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 13 głosami ..za”. 4 głosami „przeciw" 14 głosami „wstrzymał sie” podieła uchwałę

Nr LX/533/2023
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad. 6.
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję
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Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za" podjęła uchwałę:

Nr LX/534/2023

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.7.

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2023 w Mieście Szczecinek.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za" podjęła uchwałę:

Nr LX/535/2023

w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 w Mieście Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8.

Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania 

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoałośme 21 głosami „za" podieła uchwałę

Nr LX/536/2023
w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Radny Marek Oarodziński opuścił posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 20 osób

Ad.9.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mieiscoweoo planu zagospodarowania przestrzennego

..28 Lutego IM” w Szczecmku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag, przystąpiła do glosowania,

- w głosowaniu bierze udział 20 radnych

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami ..za” podieła uchwałę

Nr LX/537/2023
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

„28 Lutego III” w Szczecinku.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.10.
Uchwała w sprawie mieiscoweao planu zagospodarowania przestrzennego „Mysia Wyspa" w Szczecinku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję
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Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zgłosił autopoprawkę: zmiana nastąpiła w załączniku nr 1 i polega na aktualizacji map zasadniczych, na bazie 

których sporządzone zostały rysunki do planu,

- jest to wyłącznie zmiana podkładu mapowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania,

- w głosowaniu bierze udział 20 radnych.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za" podjęła uchwałę:

Nr LX/538/2023

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Mysia Wyspa” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Radny Marek Ogrodziński wrócił na posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 21 osób.

Ad.11.

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Lipowa" w Szczecinku.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- zgłosił autopoprawkę: sprawa jest analogiczna do tej, która była omawiana w punkcie 10,

- zmiana dotyczy załącznika nr 1 i polega na aktualizacji map zasadniczych, na bazie których sporządzone 

zostały rysunki do planu.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania,

- w głosowaniu bierze udział 21 radnych

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za’’ podieła uchwałę

Nr LX/539/2023
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Lipowa” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.12.

Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania

przestrzennego „Parkowa II” w Szczecinku

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta 18 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymał się” podieła uchwałę

Nr LX/540/2023
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego „Parkowa II” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- nieodmiennie zadziwia ją głosowanie „wstrzymujące się” bądź „przeciw" w tekstach jednolitych,

- dodała, ze jest to tylko poboczna uwaga

Ad.13.
Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie mieiscowego planu zagospodarowania

przestrzennego ,.Kaszubska-ll’' w Szczecinku
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Andrzej Grobelny radny:

- niezmiernie go dziwi sposób prowadzenia sesji Rady Miasta przez Przewodniczącą i komentarze nie na temat.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała za wypowiedź i poprosiła o merytoryczne uwagi w dyskusji,

- przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami .■za" podjęła uchwałę:

Nr LX/541/2023

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego „Kaszubska-M” w Szczecinku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.14.

Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt

na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu iawnvm Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” oodieła uchwałę

Nr LX/542/2023
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt

na terenie Miasta Szczecinek w 2023 roku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Ad.15.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr UV/480/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 października 2022 r

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Szczecinek

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania

W głosowaniu iawnvm Rada Miasta lednoałośme 21 głosami ■■za” oodieła uchwałę

Nr LX/543/2023
w sprawie zmiany uchwały Nr LiV/480/2022 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały

Radni Ewa Ogrodzińska, Janusz Rautszko i Jerzy Kania opuścili posiedzenie Rady Miasta

Stan obecnych radnych 18 osób

Ad.16.
Informacia Przewodniczącej Rady Miasta

Andrzej Grobelny radny:

- uważa, ze rola Przewodniczącej Rady Miasta ma polegać na prowadzeniu sesji, me na komentowaniu 

i zabieraniu bezpodstawnie głosu,

- nie zyczy sobie memerytorycznych komentarzy dotyczących głosowania radnych,

- uważa, ze takie zachowanie jest niekulturalne i niezgodne z prawem
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wyjaśniła, że jej rolą jest prowadzenie sesji, ale jest także radną, jak każdy z Państwa i ma prawo, jak każdy 

radny, zabrania głosu,

- prosi radnego o zweryfikowanie, czy wszystkie jego wypowiedzi na sesjach RM były zawsze merytoryczne,

- resztę wypowiedzi radnego pozostawia bez komentarzy.

Wiesław Suchowieiko radny:

- zapytał o punkt 1 informacji, o prośbę Wojewody Zachodniopomorskiego o udzielenie informacji, czy na terenie 

miasta Szczecinek funkcjonuje gminna rada seniorów,

- czy Wojewoda w tej formie zadał to pytanie, czy była próba podjęcia w tej kwestii jeszcze innych pytań?

- dodał, że dawniej miał jako Poseł inicjatywę, którą popierały funkcjonujące na terenie naszego miasta 

organizacje seniorskie, która zmierzała do powołania rady seniorów w Szczecinku,

- pisma, o którym mowa, Przewodnicząca nie przesłała do radnych, dlatego prosi o odpowiedź.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- wyjaśniła, że nie ma przed sobą tego pisma i nie jest w stanie z pamięci jednoznacznie odpowiedzieć 

na pytanie radnego,

- dodała, że Wojewoda kilkakrotnie wysyłał zapytania w tej kwestii,

- radny uzyska odpowiedź na kolejnej sesji.

Ad.17.
Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie obietei tematyka sesji.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.18.

Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.19.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Pytań nie zgłoszono.

Ad.20.

Wnioski i oświadczenia radnych.

Joanna Pawłowicz radna:

- wnioskuje o możliwość zaproszenia na sesję wszystkich osób, które mogą udzielić odpowiedzi na pytania, które 

wynikają z porządku sesji,
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- ubolewa, ze me została zaproszona na dzisiejszą sesję obsługa prawna KCUW, ponieważ było kilka pytań 

natury prawnej, na które radni me uzyskali odpowiedzi

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, ze to Burmistrz decyduje, kto z jego pracowników będzie uzupełniał jego wypowiedź, 

bądź za mego odpowiadał,

- dodała, ze przede wszystkim tego ustalenia musimy się trzymać

Czesław Podkowiak mecenas:

- podziela stanowisko Przewodniczącej, po pierwsze to Przewodnicząca zaprasza gości na sesję,

- mecenas me ma uprawnienia aby zabierać głos, to wyłącznie Burmistrz decyduje, kto w jego imieniu udziela 

odpowiedzi na pytania radnych,

- dodał, ze prawnicy są często wykorzystywani jako narzędzie do pewnych działań radnych,

- w naszej jednostce ustalono, ze wszelkie pytania kierowane są do Burmistrza i Burmistrz decyduje, czy chce 

aby dany kierownik jednostki odpowiedział na me,

- wyjaśnił, ze nasi kierownicy i prezesi me mogą udzielać odpowiedzi, o ile Burmistrz me zadecyduje, ze w danym 

momencie taka odpowiedź ma być udzielona, dlatego, ze kierownik me zawsze może być przygotowany 

do pytania i udzielić pełnej odpowiedzi,

- dodał, ze każdy z pracowników pracuje na wizerunek i ocenę Pana Burmistrza

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- staramy się, aby kierownicy i dyrektorzy jednostek, których dotyczą projekty uchwał, byli obecni na sesji

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zgadza się z Przewodniczącą, ze radni zawsze uzyskują odpowiedź na zadane pytania,

- dzisiaj była bardzo ważna kwestia i radny me uzyskał odpowiedzi,

- jeżeli stanie się tak, ze danej osoby me ma, to proszę poinformować, ze odpowiedź zostanie udzielona 

na piśmie, bo me może być sytuacji, ze radny zadając pytanie, me otrzymuje odpowiedzi,

- jeżeli jest obsługa prawna w postaci Pana Czesława Podkowiaka i Burmistrz wie, ze me jest on w stanie udzielić 

odpowiedzi, bo akurat tą sprawą się me zajmuje, to trzeba zaprosić mną obsługę prawną,

- dziś padły 3 pytania, na które radni me uzyskali odpowiedzi

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- w odpowiedzi wyjaśniła, ze trudno Burmistrzowi przewidzieć, jakie pytania padną na sesji, w związku z tym 

trudno byłoby, zęby wszyscy byli obecni na sesji,

- po drugie podtrzymuje stanowisko mecenasa, który twierdzi, ze Burmistrz decyduje, czy ktoś będzie uzupełniał 

jego wypowiedź

str 19



Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- uważa, że radna Pawłowicz uzyskała odpowiedzi na wszystkie pytania, inną sprawa jest, czy radna jest 

usatysfakcjonowana treścią tej wypowiedzi,

- dodał, że radna ma prawo zadać pytania na piśmie,

- pytania radnej są wielokrotnie złożone, a czasem niezrozumiałe dla osób, które znają ustawę o samorządzie, 

stąd prośba o składanie ich na piśmie, aby łatwiej się do nich ustosunkować,

- jeżeli radna czuje się nieusatysfakcjonowana odpowiedziami, prosi o pytania na piśmie, tak jak to robią 

poszczególni radni, aby móc precyzyjnie udzielić odpowiedzi,

- wydaje się, że radna chciałaby większej widowni i większego show, ale uważa, że osoby zaproszone na sesję 

są na tyle kompetentne, że powinny w sposób satysfakcjonujący udzielić takich odpowiedzi,

- prosi o ponowne kierowanie pytań na piśmie.

Joanna Pawłowicz Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- uważa, że Burmistrz nie zrozumiał jej wypowiedzi,

- mówi o fakcie nieuzyskania przez radnego odpowiedzi,

- odnośnie show, to uważa, że Burmistrz je właśnie odstawił.

Daniel Rak Burmistrz Miasta:

- uważa, że rozmowa idzie donikąd, bo jesteśmy na dwóch różnych biegunach.

Ad.21.

Zakończenie sesji.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta:

- podsumowując dyskusję stwierdziła, że radna ma prawo zadać każde pytanie na piśmie,

- przypomniała radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br.,

- dodała, że według planu Sesji Rady Miasta, sesje zwoływane są w ostatni czwartek każdego miesiąca, jedna' 

z uwagi na sezon wakacyjny rozpoczynający się 24 czerwca, po uzgodnieniu z Burmistrzem, proponuje zmianę 

planowanego terminu sesji czerwcowej, którą zaplanowano na dzień 29 czerwca br., zgłaszając nowy termin 

22 czerwca br.,

- złożyła wszystkim obecnym i mieszkańcom wielkanocne życzenia świąteczne,

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad i zakończyła IX sesję RM.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 10:30.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Przewodnicząca Rady Miasta

Katarzyna Mołczun Katarzyna Dudź
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